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ساخت اندام مصنوعي
 تحت پوشش بيمه قرار گيرد

معاون بهداشت، درمان و توانبخشي 
از  يک��ي  گف��ت:  احم��ر  ه��ال 
درخواست هاي ما اين است که ساخت 
اندام ه��اي مصنوعي تحت پوش��ش 
بيمه قرار گيرد. دکتر حس��ن صفاريه 
در گفتگو با ايسنا، در مورد فعاليت هاي 
انجام ش��ده توسط معاونت بهداشت، 

درمان و توانبخشي هال احمر اظهار کرد: اين معاونت فعاليت هايي 
را داخل و خارج از کشور در شرايط عادي و اضطراري انجام مي دهد. 
خدمات توانبخش��ي ما عمدتا در داخل کش��ور انجام مي ش��ود اما در 
خارج کش��ور هم فعاليت هايي را انجام مي دهيم. خدمات بهداش��تي 
نيز با همکاري وزارت بهداشت صورت مي گيرد. وي افزود: يکي از 
فعاليت هاي شاخص ما مربوط به داروخانه ها است. در سال گذشته، 
۳۴ داروخانه هال احمر دو ميليون نسخه را تامين کردند. همچنين 
۱۳۶ واحد مرکز توانبخش��ي ما هم در س��ال گذش��ته به ۵۵۰ هزار نفر 
خدمات دادند. ۴۲ مرکز درماني ما که در ۲۶ استان قرار دارند، در سال 

گذشته به يک ميليون ۸۰۰ هزار نفر خدمات ارائه کردند.

نسخه جديد شورا براي کاهش آلودگي هوا
رئيس کميسيون عمران و حمل و نقل شوراي اسامي شهر تهران 
گفت: ميني بوس هاي فرسوده به جاي آن که از رده خارج شوند به 
درسرويس دانشگاه هاي و پادگان هاي نظامي به کار گرفته مي شوند. 
احمد دنيا مالي در گفتگو با مهر با بيان اينکه مهم ترين هدف کميسيون 
عمران و حمل و نقل شوراي شهر تهران، توسعه و تجهيز حمل ونقل 
عمومي بوده، گفت: به همين دليل بيش��ترين س��هم بودجه در زمان 
بودجه ريزي به توسعه مترو از سوي شورا اختصاص پيدا کرده است. 
مي توان گفت يکي از مهمترين راه کارها در کاهش ترافيک و متعاقب 
آن کاهش آلودگي هوا توسعه حمل و نقل عمومي با محوريت مترو و نيز 
توسعه حمل و نقل پاک و در گام سوم توسعه حمل و نقل انسان محور 
اس��ت. او درباره پروژه هاي ناتمام ش��هر تهران نيز توضيح داد:تاش 
کميسيون عمران و حمل و نقل بر اين بوده است که پروژه هاي اساسي 
و زيرساختي شهر تهران که مهمترين آن مترو است دچار خلل نشود 
که مي توان گفت در حوزه ساخت تونل مترو در دوره چهارم شوراي 

اسامي شهر تهران دچار انقاب شگرفي بوده ايم.

آغاز ثبت نام تکميل ظرفيت حجاج 96 
ثبت نام تکميل ظرفيت حجاج 9۶ از روز گذشته آغاز شد. به گزارش 
باشگاه خبرنگاران جوان؛ مرحله اول ثبت نام کاروان هاي حج 9۶، از 
۲۴ ارديبهشت ماه تا روز پنج شنبه گذشته ادامه داشته و مرحله دوم 
ثبت نام از ديروز )ش��نبه ۳۰ ارديبهش��ت ماه( براي کس��اني که به هر 
دليلي تاکنون ثبت نام نکرده اند، آغاز مي ش��ود. در مرحله اول ثبت 
نام حدود 9۵ درصد واجدان ش��رايط ثبت نام در کاروان مبادرت به 
ثبت نام کرده اند. چنانچه کسي به هر دليلي در اين چند روز قادر به 
ثبت نام نبوده، مي تواند از روز گذشته )شنبه( سي ام ارديبهشت ماه با 
مراجعه به سامانه و يا مراجعه به دفاتر زيارتي محل ثبت نام کاروان ها 

نسبت به ثبت نام در کاروان هاي حج اقدام کنند.

 استفاده از توانمندي هاي ايثارگران در جامعه 
ضروري است

مدير کل راهداري و حمل 
و نقل جاده اي, در مراسم 
تقدير از کارکنان ايثارگر 
گفت: اين قشر مي توانند 
نقش موثر و س��ازنده اي 
در جامعه ايفا کنند و بايد 
از توانمندي آنها در جامعه 
بيش��تر اس��تفاده ش��ود.

نوالدين دلخواه در ادامه گفت : رهبر معظم انقاب در رابطه 
با فرهنگ ايثار و شهادت، سفارش زيادي کرده و با تاکيد بر 
پررنگ کردن فرهنگ ايثار و شهادت و برنامه ريزي در اين 
زمينه، تداوم انقاب اسامي را وابسته به اين فرهنگ عنوان 
کرده اند که پيشبرد اهداف اين حوزه به کمک و نظرات فکري 
جمع حاضر نيازمند است.وي ايثارگران را افرادي کارآمد و موثر 
دانس��ت و افزود : قوانين و مقررات براي ايثارگران مش��خص 
 کرده و ايثارگران بايد کارهاي که به آنها محول ش��ده انجام 

دهند.

 ۱۲۵ ميليون دلار محصولات کشاورزي از 
گلستان صادر شد

رئيس س��ازمان جهاد کش��اورزي گلس��تان از صادرات ۱۲۵ 
ميليون دلار محصولات کش��اورزي از اس��تان گلس��تان خبر 
داد و گفت: ۵۰ درصد اقام صادراتي اس��تان را محصولات 
کش��اورزي تشکيل مي دهد.مختار مهاجر اظهار کرد :توسعه 
گلستان بدون کشاورزي معنا و مفهومي ندارد و اشتغال استان 
مس��تقيم و غيرمس��تقيم به کش��اورزي گره خورده است.وي 
افزود: در گلستان ۱۴۷ هزار خانوار بهره بردار کشاورزي داريم 
که حدود ۷۰ هزار خانوار آن ها دو شغله هستند عاوه بر زراعت 
به دام پروري هم مش��غول هس��تند.رئيس جهاد کش��اورزي 
استان گلستان بابيان اينکه حدود ۲۱۷ هزار خانوار گلستاني 
در رش��ته هاي مختلف کشاورزي فعاليت مي کنند، ادامه داد: 
در سال 9۲ ميزان خريد تضميني گندم استان ۲۶۴ هزار تن 
بود که اين رقم در س��ال گذش��ته به يک ميليون و ۳۰۰ هزار 
تن رس��يد.وي اضافه کرد: در س��ال ۱۳9۲ حدود ۷۷ هزار تن 
کود براي تغذيه گياهي در بين کش��اورزان اس��تان توزيع شد 
که اين رقم در سال گذشته به ۱۵۰ هزار تن رسيد.وي تصريح 
کرد: ش��ايد ع��ده اي بگويند مصرف کود ش��يميايي آلودگي 
محيط زيس��ت و نيت��رات را افزاي��ش مي دهد اما طبق آخرين 
تحقيقات پرفسور سميعي ثابت کرده ميزان کود پذيري چهار 
گياه در اس��تان ۴۰۰ کيلو در هکتار اس��ت و اثري از خود باقي 
نمي گذارد.وي با يادآوري اينکه توليد جو اس��تان از ۱۱۰ تن 
در س��ال 9۲ به ۳۱۰ هزار تن در س��ال گذش��ته رسيده است، 
خاطرنشان کرد: اگر ۱۰۰ درصد آب هاي زيرزميني و سطحي 
اس��تان را در کش��اورزي اس��تفاده کنيم بازهم با کمبود منابع 
آبي مواجه هس��تيم که مي خواهيم با بهره وري آن را جبران 
کنيم.مهاجر بيان کرد: با تجهيز و نوس��ازي ۱۵ هزار هکتار 
از اراضي نس��قي اس��تان و اصاح الگوي کش��ت در گلستان 
به دنبال کاهش س��طح کش��ت برنج در اس��تان هستيم.وي 
با يادآوري اينکه س��ال گذش��ته با اصاح الگوي کش��ت در 
محمدآباد گرگان کشت ۶۰ هکتاري را به ۱۲۰ هکتار رسانده 
و مازاد آبي هم داش��تيم، گفت: قرار اس��ت پنج س��ايت ديگر 

مانند محمدآباد را اجرايي کنيم.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: شوراي شهر نه فقط بنابر قانون، 
بلکه با کس��ب رأي مس��تقيم از مردم مسئوليتي 
دوچندان در برابر ش��هر و ش��هروندان دارد. اين 
ن��ه مس��ئوليتي سياس��ي و جناحي ک��ه برخي با 
ط��رح آن س��عي در ناکارآم��د جلوه دادنش دارند، 
بلک��ه وظيف��ه اي قانوني در برابر خواس��ت مردم 
اس��ت. در ص��ورت حاک��م بودن باور مس��ئوليت 
پذيريي قانون مدارانه اس��ت که منتخبان مردم 
پيش از آنکه به مناس��باتي منفعت جويانه ميان 
حوزه نمايندگي ش��ان و ش��هرداري ها بينديشند، 
بر اختيارات قانوني خود به عنوان ناظر مس��ئول 
تکيه مي کنند. يکي از مهمترين مس��ئوليت هاي 
ش��وراي ش��هر نظارت بر حس��ن انجام وظايف و 
برق��راري انضباط مالي ش��هرداري در راس��تاي 
صرفه و صاح ش��هر و ش��هروندان اس��ت؛ نکته 
مهمي که همواره از ش��وراي شهر اول تاکنون بر 

آن تأکيد شده است.
طبق قانون مصوب شهرداري ها در سال ۱۳۷۳، 
ش��هردار در مقابل ش��وراي شهر مسئول و جواب 
گوي عمليات اداره ش��هرداري اس��ت و ش��وراي 
ش��هر در ص��ورت تخل��ف يا قص��ور از وظايف، 
ش��هردار را برکنار مي کند. پس اين شوراي شهر 
اس��ت که نبض کارهاي ش��هر را طبق قانون در 
دس��ت دارد. با توجه به اصل صريح قانون اس��ت 
که وقتي در ش��وراي ش��هر اول اعضاي ش��ورا به 
لايحه تقديمي آقاي الويري، شهردار وقت، مبني 
بر تفويض برخي از اختيارات ش��ورا به شهرداري 
رأي مي دهند، متقابا بر مس��ئوليت پاسخ گويي 
اش تأکيد مي کنند و از سويي بار سنگين نظارتي 
دقيق را بر دوش ش��وراي ش��هر مي گذارند. در آن 
زمان ش��ورا، بنابر شرايط خاصي که وجود داشت 
و مس��ائلي که براي ش��هردار قبلي تهران روي 
داده بود، براي س��هولت در امور مردم با افزايش 
»س��قف معين«، برخي از اختيارات را به ش��هردار 

واگذار کرد.
بنابر مصوبه تير س��ال ۷۸ معين مي شود تصويب 
و انج��ام معام��ات تا س��قف ۳۰ ميلي��ارد ريال 
)س��ه ميلي��ارد توم��ان( مابين ش��هردار تهران با 
س��اير ش��هرداري ها، وزارتخانه ها، مؤسس��ات و 
شرکت هاي دولتي وابسته به دولت و شهرداري 

با اختيار ش��هردار صورت گيرد و همچنين س��قف 
انجام خريد، فروش و استجاره تا ميزان پنج ميليارد 
ريال )۵۰۰ ميليون تومان( و س��قف يک ميليارد 
ري��ال )ص��د ميليون توم��ان( در معامات به وي 
تفويض مي شود. اين بخشي از اختياراتي بود که 
در آن مصوبه به شهردار تهران تفويض شد که اين 
تصميم به معناي اعتماد شورا به شهردار در جهت 
تسهيل گري در اداره امور شهر بود، اعتمادي که 
پاسخ به آن شفافيت و گزارش دهي هاي مناسب 
مطابق با قانون را مي طلبد. طبق ماده ۷۱ قانون 
شهرداري ها، شهرداري مکلف است هر شش ماه 
يک بار صورت جامعي از درآمد و هزينه شهرداري 
و آم��ار هم��ه عمليات انجام ش��ده را براي اطاع 
عموم منتشر کرده و نسخه اي از آن را به وزارت 
کشور بفرستد که اين مصداق شفاف گرايي است 

که قانون راهکار آن را تعريف کرده است.
رئيس کميس��يون سامت شوراي شهر تهران با 

بيان اينکه هزينه هاي صرف ش��ده براي اجراي 
پروژه هاي بزرگ در تهران اثربخش نبوده است، 
گفت: بسياري از پروژه هاي بزرگ در سطح شهر 
ته��ران دردي را از م��ردم ح��ل نک��رده و اولويت 
جامعه نبوده است. رحمت الله حافظي در گفتگو 
ب��ا پانا، درخصوص اثربخش��ي پروژه هاي بزرگ 
در س��طح ش��هر تهران اظهارداشت: اگر مبالغي 
که براي پروژه هاي بزرگ در س��طح شهر تهران 
هزينه ش��ده را جمع بندي کنيم، مي بنيم مبالغي 
که بابت اين پروژه ها هزينه شده هدر شده و اين 
پروژه ها اثربخش��ي لازم را نداش��ته است. رئيس 
کميس��يون سامت شوراي ش��هر تهران افزود: 
منابعي که براي پروژه هاي بزرگ هزينه ش��د را 
مي ت��وان به س��متي هدايت ک��رد که به صورت 
مس��تقيم به کيفيت زندگي مردم اثرگذار باش��د 
و منج��ر ب��ه ارتقاء کيفيت زندگي آن ها ش��ود اما 
مي بيني��م پروژه هاي��ي مانند پل طبيعت که براي 

آن هزينه اي ۷۰ ميلياردتوماني صرف شده تنها 
به درد ارائه به ميهمانان خارجي مي خورد.

حافظي اضافه کرد: بسياري از پروژه هاي بزرگ 
در سطح شهر تهران دردي را از مردم حل نکرده 
و اولويت جامعه نبوده اس��ت. براي ش��هرونداني 
که دچار آس��يب هاي اجتماعي و فشار اقتصادي 
هس��تند چ��اره اي نش��ده اس��ت و مناب��ع صرف 
کارهاي غيرضروري شده است. وي با بيان اينکه 
پروژه هاي شهر تهران بايد بر اساس اولويت هاي 
جامعه انجام مي ش��د، گف��ت: اين اولويت ها بايد 
دس��ته بندي مي شد اما متأسفانه اين کار صورت 
نگرفته و اگر زيرپوست شهر را نگاه کنيم مي بينيم 
که مش��کات زياد است. اين عضو شوراي شهر 
تهران خاطرنش��ان کرد: وقتي ادعا مي ش��ود که 
فاصله شمال و جنوب تهران کاهش يافته است 
توقع مردم اين است که عاوه بر منظر شهري، 
کيفيت زندگي و ش��کاف طبقاني نيز کاهش يابد 

که نه تنها اين شکاف طبقاتي کاهش نيافته بلکه 
به گسل هم تبديل شده است.

زمستان سال گذشته نيز رييس کميسيون برنامه 
و بودج��ه ش��وراي ش��هر ته��ران در جريان ارائه 
گزارش نظارتي ش��ش ماه��ه پروژه هاي تملک 
س��رمايه اي سال 9۵ شهرداري تهران در صحن 
علني ش��ورا اظهار داش��ت: جمع کل پروژه هاي 
معاونت ه��ا و مناط��ق ۲۱۷۲ پروژه اس��ت. دبير 
عل��ل تاخي��ر پروژه ها را توضيح داد و يادآور ش��د: 
زمين؛ طراحي و برنامه ريزي؛ پيمانکار و مالي از 
مش��کات اجراي پروژه ها بوده که باعث تاخير 
در اجرا شده است. بيشترين دليل تاخير پروژه ها 
نيز مربوط به مش��کات مالي است. وي تصريح 
کرد:  ما براي تدوين بودجه س��ال 9۶ بر اس��اس 
مش��اهده ها و نظارتهاي انجام ش��ده بر جزييات 

پروژه ها تصميم گيري خواهيم کرد.
دبي��ر ب��ا بيان اينکه کميس��يون برنام��ه و بودجه 
ش��هرداري ته��ران پروژه هاي زي��ر ۵۰ درصد را 
متوقف کرده و شهرداري تهران اجازه آغاز پروژه 
جديد را ندارد تاکيد کرد:  بازديدهاي انجام ش��ده 
نشان مي دهد ۲۵ درصد پروژه هاي مناطق و ۵۸ 
درصد پروژه هاي معاونت ها تغيير داش��ته اس��ت. 
دبي��ر ادامه داد:  همچنين س��ال خاتمه ۴۳ درصد 
پروژه هاي معاونت ها نيز تغيير کرده اس��ت. وي 
درب��اره نحوه واگذاري پروژه توس��ط موسس��ات 
وابس��ته بيان داش��ت:  تنها ۳9 درصد پروژه ها با 
مناقصه عمومي واگذار شده و ۲۲ درصد با مناقصه 
محدود؛  ۲9 درصد به صورت ترک تشريفات و 9 
درصد به صورت اس��تعامي واگذار ش��ده اند. دبير 
تصريح کرد: ۱۸ درصد قراردادهاي منعقد ش��ده 
با موضوع پروژه غيرمرتبط اس��ت. اين موضوعي 
است که بايد توسط ذيحسابان کنترل شود و اجازه 
ندهند اين قراردادها منعقد شود. رييس کميسيون 
برنامه و بودجه شوراي اسامي شهر تهران در ادامه 
در خصوص ميانگين پيشرفت فيزيکي پروژه هاي 
غيرمس��تمر در مناطق ش��هرداري تهران خاطر 
نشان کرد: پروژه هاي غيرمستمر مناطق به طور 
ميانگين ۴۱ درصد پيشرفت فيزيکي داشته است. 
اين پيشرفت در معاونت هاي شهرداري نيز تقريبا 

به صورت مشابه و در حدود ۴۰ درصد است.

هدر رفت هزينه هاي صرف شده براي پروژه هاي بزرگ  نشان داد؛

انجام پروژه هاي بدون اولويت در شهرداري تهران

اخــبار شـهرستان

نصب افزون بر 161هزار انشعاب گاز در استان بوشهر

مدير عامل آبفاي استان ايلام: با بهره برداري از پروژه آب شيرين کن کيفيت آب شهر صالح آباد ارتقاء مي يابد

تقديراستاندار و رييس دانشگاه علوم پزشکي از مديرکل پست استان

افزايش 20 درصدي دستمزد نيروهاي ارکان ثالث وزارت نفت کلنگ فاز اول پروژه آبرساني به روستاهاي مسير شاوه رامشير به زمين خورد
آيين کلنگ زني فاز اول پروژه آبرساني به روستاهاي مسير شاوه 
بخش مش��راگه شهرس��تان رامش��ير با حضور استاندار خوزستان 
به زمين خورد.دکتر غامرضا ش��ريعتي با اش��اره به روند مطلوب 
آبرساني به روستاها طي ۴ سال اخير گفت: توجه و اهتمام جدي 
دولت خدمت رس��اني به مناطق محروم بويژه روس��تاهاي سطح 
کشور است که موضوع تامين آب شرب مردم در اولويت خدمات 
دهي قرار دارد.اس��تاندار خوزس��تان ادامه داد: حمايت دولت در اين 
زمينه ادامه خواهد داشت و از هيچ تاشي براي رفاه روستاها دريغ 
نخواهد ش��د.وي افزود: از مجموعه آبفاروس��تايي خوزستان بايد 
تش��کر بعمل آورد که جهادگونه نس��بت به تامين آب شرب اهالي 
شريف روستاها در تاش هستند.در ادامه مديرعامل شرکت آب و 
فاضاب روستايي استان خوزستان با اشاره به اجراي ۲ پروژه مهم 
و اثرگزار در روستاهاي شهرستان رامشير گفت: از سال ۱۳9۳ تا 
کنون اعتبار مورد نياز اين ۲ پروژه از محل تملک دارايي، ۲ درصد 
نف��ت و گاز و م��اده ۱۸۰ تامي��ن مي ش��د که بدليل عدم تخصيص 
اين اعتبارات پروژه هاي بخش مشراگه و مرزه و ريحانه پيشرفت 
غير قابل قبولي داشتند.درويشعلي کريمي ادامه داد: در حال حاضر 
پروژه تامين آب شرب روستاهاي مسير شاوه در پروژه هاي صندوق 
توسعه ملي قرار گرفته اند و اين تغيير موجب شده تا پيشرفت قابل 
توجهي در بهره برداري از اين پروژه ها بدست آيد.وي با اشاره به 

اينکه فاز اول پروژه آبرساني به روستاهاي مسير شاوه ظرف يکماه 
به بهره برداري خواهد رس��يد، گفت: در فاز اول ۱۰ روس��تا از آب 
شرب پايدار و بهداشتي بهره مند خواهند شد.کريمي ادامه داد: در 
فاز اول روستاهايي از آب شرب بهره مند مي شوند که مشکل حاد 
تامين آب داشتند.وي يادآور شد: پروژه آبرساني روستايي مرزه و 
ريحانه نيز در قالب پروژه هاي صندوق توسعه ملي قرار دارد که تا 
کنون 9۵ درصد پيشرفت فيزيکي داشته است و در مرحله نصب و 
راه اندازي تابلو برق ها و خطوط انتقال برق قرار دارد.در پايان مدير 
امور آبفاروستايي شهرستان رامشير گفت: اين پروژه ۲۶ روستا با 
جمعيتي بالغ بر ۷ هزار و ۲۰۰ را تحت پوشش قرار خواهد داد.ستار 
اس��کندري ادامه داد: در فاز اول ۷ کيلومتر خط انتقال کارگزاري 
خواهد شد که براي تامين آب شرب ۱۰ روستاي رميص، بيت باوي، 
معيدله سفلي، معيدله عليا، علوان مسلم، علوان عشاره، عين يباره، 
عود تقي، مزنده خواهد بود. گفتني اس��ت اين ۱۰ روس��تا جمعيتي 
بالغ بر ۳ هزار نفر را تحت پوشش دارند که اجراي آن با اعتباري 
افزون بر ۲ ميليارد و ۵۰۰ ميليون تومان از محل صندوق توسعه 
ملي انجام مي شود.مدير امور آب و فاضاب روستايي شهرستان 
رامشير بيان کرد: پروژه مرزه و ريحانه تا کنون 9۵ درصد پيشرفت 
فيزيکي داشته که در حال حاضر مراحل پاياني تامين برق ايستگاه 

پمپاژ به طول ۲ هزار و ۵۰۰ متر در حال طي شدن است.

محسن دلاويز مشاور وزير نفت در اهواز از، افزايش ۲۰ درصدي 
نيروهاي ارکان ثالث وزارت نفت در آينده نزديک خبر داد.وي 
در نشست صميمي  با کارکنان شرکت هاي ملي مناطق نفتخيز 
جنوب و ملي حفاري ايران داشت، گفت: در حال حاضر کميته 
اي در حال بررس��ي طرح افزايش حقوق نيروهاي ارکان ثالث 
در کنار طرح ويژه افزايش حقوق و مزاياي کارکنان قراردادي 
صنع��ت نفت، اس��ت.وي، همچني��ن از اباغ آيين نامه اجرايي 
تعديل مدرک کارکنان نفت تا ۲ هفته آينده توس��ط وزير نفت 
خب��ر داد و گفت:ب��ا اب��اغ آيين نام��ه بافاصله تعديل مدرک 
کارکنان انجام مي شود.دکتر دلاويز، در ادامه با اشاره به اينکه 
وزارت نف��ت ب��راي جذب نيرو تابع مقررات استخدامي کش��ور 
اس��ت، گفت: مجوز اس��تخدام ۲ هزار و ۵۰۰ نفر نيرو پس از 
ماه ها رايزني با درايت وزير نفت دريافت شد.مشاور وزير نفت 
در امور اجتماعي و منابع انس��اني، ادامه داد: همچنين طي دو 
س��ال گذش��ته۳۵۰ نفر از دانشجويان دانشگاه نفت جذب بدنه 
صنعت نفت ش��ده اند.وي، در ادامه به خدمات وزارت نفت در 
حوزه اجتماعي اش��اره کرد و گفت: طي ۴ س��ال گذش��ته۳ هزار 
۵۵۰ پ��روژه ع��ام المنفعه ب��ا اولويت مناطق نفتخيز جنوب و با 
هزينه اي بالغ بر ۱۳ هزار ۷۶9 ميليارد اجرايي شده اند.محسن 
دلاويز، با اشاره به اينکه اين پروژه ها شامل پروژه هاي آموزشي، 

درماني، ورزشي و جاده سازي بوده است، گفت: همچنين ۵۳۲ 
پ��روژه ديگ��ر ب��ا هز ينه اي معادل ۲ هزار ۸۶۵ ميليارد ريال نيز 
در دس��ت اجرا قرار دارد.وي، افزايش توليد نفت در پس��ابرجام، 
افزاي��ش ص��ادرات و بازپ��س گيري بازارهاي از دس��ت رفته، 
افتت��اح ۱۱ ف��از پارس جنوبي، عقد ۱۷ قرارداد ازدياد برداش��ت 
ميدان هاي نفتي، و... را از مهمترين اقدامات وزارت نفت طي 
چهار سال اخير عنوان کرد.همچنين مدير منابع انساني شرکت 
ملي مناطق نفتخيز جنوب در ابتداي اين نشست، از تشکيل ۶ 
کميته براي بررس��ي مس��ايل نيروي انساني خبر داد و گفت: از 
جمله اين کميته ها مي توان به کميته هاي بررسي شرايط شغلي 
و معيشتي نيروهاي قراردادي و پيمانکاري اشاره کرد.ابراهيم 
منصور نژاد، ادامه داد: وزارت نفت در چهار سال اخير، با توجه 
به ش��رايطي که وجود داش��ت مجبور شد توليد و صادرات نفت 
را در اولويت قرار دهد بنابراين رسيدگي به مسايل کارکنان به 
تاخير افتاد.وي، گفت: طي اين مدت تاش نموديم تا حد امکان 
چالش هاي منابع انساني را برطرف نماييم .منصورنژاد در پايان 
گفت: خوشحاليم که امروز توانستيم با تاش کليه متخصصان 
شرکت ملي مناطق نفتخيز جنوب، عاوه بر دستيابي به سقف 
تولي��د، آن را پاي��دار نيز نگهداريم و اميدواريم در ماه هاي آينده 

مسايل نيروي انساني نيز تا حد امکان برطرف شود.

بوشـهر- خبرنگارتجارت: با توسعه پروژه هاي 
گازرس��اني در اس��تان بوش��هر و اتصال شهرها و 
روس��تاهاي جديد به ش��بکه سراسري گاز ، روند 
نصب انش��عاب ها دراين اس��تان طي س��ال هاي 
اخير به س��رعت افزايش يافته اس��ت.مدير عامل 
ش��رکت گاز اس��تان بوش��هر با اعام اين مطلب 
افزود: در طول سه سال گذشته حجم فعاليت هاي 
گازرس��اني در اس��تان بسيار گسترده و قابل توجه 
بوده است و امروز ما آثار اين توسعه شتابان را به 
وضوح در اقصي نقاط اس��تان مشاهده مي کنيم.

وي در ادامه بيان داش��ت : با تاش هاي صورت 
گرفته ، تا کنون افزون بر ۱۶۱ هزار انش��عاب در 
اقصي نقاط استان نصب و هم اکنون نيز چندين 
پروژه نصب انشعاب به ويژه در روستاهاي استان 
در دس��ت اجرا اس��ت.مهندس حسيني با اشاره به 
نقش مؤثر انرژي گاز در توس��عه و رفاه اقتصادي 
مردم، تصريح نمود: در س��ال گذشته برنامه هاي 
تدوين ش��ده در زمينه نصب انش��عاب ها را بطور 
کامل اجرا نموده و در اين ارتباط موفق به اجرا و 
نصب قريب به ۲۳۰۰۰ انش��عاب در سطح استان 

ش��ديم.اين مقام مسئول همچنين روند افزايش 
نصب انش��عابات در اس��تان را طي سال هاي اخير 
بسيار مطلوب ارزيابي نموده و بيان داشت : طي 
سه سال گذشته تا کنون شاهد رشد ۱۱۴ درصدي 
در روند نصب انشعاب ها در استان بوده ايم که بي 
ش��ک تحقق اين فرايند ، گامي مهمي در اهتمام 
خدمت گذاري به مردم استان محسوب مي شود.

وي همچني��ن ي��ادآور ش��د : در ح��ال حاضر 9۸ 
درصد از جمعيت شهري و افزون بر ۸۵ درصد از 
جمعيت روستايي استان قادر به استفاده از نعمت 

گاز مي باشند که ان شاا... طي سالجاري با اتمام 
پروژه هاي پيش رو همچنان ش��اهد رشد ضريب 
نفوذ گاز در اس��تان به ويژه در بخش روس��تايي 
خواهيم بود.مدير عامل شرکت گاز استان بوشهر 
در خاتمه اظهار داش��ت : با تحقق اين امر ، تاثير 
بس��زايي در زمين��ه افزايش رف��اه و رضايتمندي 
مردم از طريق برخورداري هرچه بيش��تر ايش��ان 
از نعمت گاز ، گس��ترش زيرس��اخت هاي اساسي 
در نقاط محروم و دورافتاده و ش��کوفايي و رونق 

استان دارد.

به گزارش روابط عمومي آب و فاضاب اس��تان 
ايام؛ مهندس داراب بيرنوندي با اشاره پيشرفت 
فيزيکي 9۵ درصدي پروژه آب شيرين کن صالح 
آباد گفت:جهت راه اندازي پروژه آب ش��رين کن 
صال��ح آب��اد حدود ۷۰۰ متر خط��وط انتقال بين 
مخازن و تاسيسات آب شيرين اجرا شده است و 
اين پروژه در آس��تانه بهره برداري قرار دارد.وي 
بيان داش��ت: با بهره برداري از آب ش��يرين کن 
صال��ح آب��اد جمعيتي بالغ ب��ر۵ هزار و ۸۰۰نفر به 

طور ش��بانه روز و مس��تمر از آب شيرين بهره مند 
مي ش��وند.مدير عامل آبفاي اس��تان ايامافزود: 
ط��رح آب ش��يرين ک��ن صالح آب��اد در زميني به 
مساحت ۴۰۰ متر مربع احداث شده است، افزوززد: 
با بهره برداري از طرح آب شيرين کن شهر صالح 
آباد ظرفيت آب ش��رب اين ش��هر بيش از چهار 
برابر مي ش��ود.مهندس بيرنون��دي با بيان اينکه 
اجراي طرح با اعتباري بالغ بر ۱۵ ميليارد ريال در 
کوتاهترين زمان مرهون س��رمايه گذاري بخش 

خصوصي است افزود: مشارکت بخش خصوصي 
بار مالي اجراي اين پروژه را از روي دوش دولت 
برداشته شد و هم اکنون آبفا استان ايام در قالب 
قرارداده��اي مختلف با فعالان بخش خصوصي 
اقدام به اجراي پروژه ها در س��طح اس��تان نموده 
اس��ت. به طوريکه در س��الهاي اخير با مشارکت 
بخ��ش خصوصي اج��راي تصفيه خانه فاضاب 
ش��هر ايوان با پيش��رفت بيش از ۷۵ دصد در حال 
انجام است و ايستگاه هاي پمپاژ تصفيه خانه آب 

ملکش��اهي در حال اجرا مي باشد.وي تاکيد کرد: 
تامين آب ش��رب مورد نياز ش��هر صالح آباد بدليل 
قرار گرفتن در مسير تردد زائرين عتبات عاليات 
اهميت زيادي دارد.مهندس بيرنوندي با اشاره به 
ش��روع فصل گرما و پيش بيني افزايش مصرف 
در بخ��ش آب ، ب��ر ل��زوم همکاري و مش��ارکت 
ش��هروندان استان در اجراي برنامه هاي موثر در 
راس��تاي مصرف بهينه و اس��تفاده مناسب از آب 
ش��رب تاکيد نمود و اظهار داش��ت: اين ش��رکت 

همت و تاش خود را بر تامين پايدار، مطمئن و 
کيفي آب براي تمامي مش��ترکين و جلوگيري از 
مشکات ناشي از افزايش مصرف متمرکز نموده 
است که در اين راستا نيازمند همکاري و مشارکت 
ش��هروندان عزيز هس��تيم تا با مصرف منطقي و 
صحيح خود و جلوگيري از هدر روي آب ما را در 

انجام اين رسالت خطير ياري نمايند.

به گزارش روابط عمومي اداره کل پس��ت ايام؛ 
محمدرض��ا مرواريد اس��تاندار و علي دلپيش��ه 
رييس دانشگاه علوم پزشکي ايام از بابک گله 
داري مديرکل پس��ت اس��تان درراستاي انعقاد 

تفاه��م نامه هاي کاري و تعامات في مابين در 
خص��وص برنامه هاي تحول نظام س��امت در 
حوزه بهداشت و درمان تقدير کردند.در قسمتي از 
متن پيام استاندار و ريييس دانشگاه علوم پزشکي 

اس��تان آمده اس��ت:جناب آقاي بابک گله داري  
مديرکل محترم پست استان ايام

حفظ و حراس��ت از ارزشهاي علمي و فرهنگي و 
س��ازماني در گرو تاش دلسوزانه ي انسانهايي 

اس��ت که روح و فکر والايش��ان سرشار از عشق 
به س��رزمين،دين و ملتش��ان است،بدين وسيله 
از تاش ه��اي وس��يع و کوش��ش هاي وثيق و 
عنايت ه��اي دقي��ق جنابعال��ي در برنامه ه��اي 

تحول نظام س��امت در حوزه بهداش��ت تشکر 
نمودهآاميد اس��ت در س��ايه همکاري و تعامل 
مؤثرش��اهد ارتقاي س��طح س��امت در جامعه 

باشيم.

عضو مجمع نمايندگان گلستان با اشاره به برقراري مستمري 
کارگران معدن آزادش��هر، گفت: براس��اس گفته هاي مدير 
عام��ل تامي��ن اجتماعي در روزهاي اخي��ر ۵ ميليون تومان 
به خانواده هر کارگر جانباخته پرداخت ش��ده اس��ت. شهرام 
کوس��ه غ��راوي در گفتگو با خانه مل��ت در خصوص آخرين 
وضعيت حمايت از کارگران آسيب ديده معدن يورت آزادشهر 
گلستان، گفت: بر اساس آخرين مذاکراتي که با مدير عامل 
سازمان تامين اجتماعي داشته ام، در روزهاي اخير مستمري 
معدنچيان برقرار شده و در روزهاي اخير هم ۵ ميليون تومان 
به هر کدام از ۴۳ کارگر پرداخت ش��ده اس��ت. اين نماينده 
مجلس تصريح کرد: مجمع نمايندگان استان گلستان عاوه 

بر پرداخت مس��تمري معدنچيان، به دنبال "ش��هيد" اعام 
ش��دن کارگراني اس��ت که به دنبال اين حادثه جان خود را 
ازدس��ت دادند. وي با اش��اره به اينکه اکثر موارد و مس��ائل 
مرتبط با معدنچيان حل و فصل شده است، افزود: کارگران 
فوت ش��ده بايد "ش��هيد قيود خدمت" اعام ش��وند از اين رو 
نامه نگاري هاي لازم انجام شده اما تاکنون نتيجه اي حاصل 
نش��ده اس��ت. عضو مجمع نمايندگان گلس��تان در مجلس 
شوراي اسامي، يادآور شد: بر اساس تاکيدات رئيس جمهور 
نيز مَسکن معدنچيان از طريق وزارت مسکن و شهرسازي 
دنبال خواهد ش��د، از اين رو نمياندگان اس��تان پيگيري هاي 

لازم را به عمل خواهند آورد.

نماينده مردم اروميه در مجلس با تاکيد بر توقف روند خشکي 
درياچه اروميه، گفت: س��طح آب درياچه نس��بت به دو س��ال 
گذشته ۲۰ سانتي متر افزايش يافته و تا ۷ سال آينده به طور 

کامل احيا اکولوژيک خواهد شد.
 به گزارش مهر، س��يد هادي بهادري در خصوص اقدامات 
دولت در چهار س��ال گذش��ته پيرامون احياي درياچه اروميه، 
گفت: کارهاي بسياري براي احياي درياچه اروميه در طول 
چهار س��ال گذش��ته انجام شده؛ از جمله اين اقدامات اتصال 
زرينه رود به سيمينه رود اروميه ، لايروبي رودخانه ها، تکميل 
سد سيلو و انتقال آب رودخانه گدار به درياچه اروميه، حفاري 
انتق��ال آب از جن��وب درياچه، ايجاد آبياري تحت فش��ار در 

بخش هاي بسيار و غيره است. 
وي با بيان اينکه احياي درياچه اروميه نيازمند اقدامت وسيعي 
اس��ت، تصريح کرد: درياچه اروميه که ظرف مدت ۲۰ س��ال 
خشک شده را نمي توان طي دو سال احيا کرد، بنابراين اين 

انتظار گزافي است.
 با اين حال خوشبختانه روند خشکي درياچه متوقف شده و 
همين وضعيت نسبي امروز درياچه نقطه اميدي براي منطقه 
است. بهادري گفت: درياچه ۱۴ ميليارد متر مکعب آب لازم 
دارد و الان تنه��ا ۲و ني��م ميلي��ارد مترمکعب آب دارد اما بايد 
در نظر داش��ت که با اين اقدامات همين ۲ و نيم ميليارد هم 

تامين نمي شد.

روند خشکي درياچه اروميه متوقف شده است برقراري مستمري جانباختگان معدن گلستان


